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INTERPELACJA 

W związku z prośbą  o interwencje, złożoną  przez mieszkańców uprzejmie proszę  o odpowiedź: 

Czy możliwy jest montaż  słupków uniemożliwiających parkowanie na trawniku oraz rekultywacja 

rozjeżdżonego trawnika wzdłuż  całego chodnika przy ul. Bratysławskiej 17? Nie chodzi mi o likwidację  
miejsc postojowych ale o ich uporządkowanie. 

Czy możliwe jest odnowienie nieczytelnych znaków poziomych P-10 „ przejście dla pieszych: ul. 

Nastrojowa przy Łososiowej, ul. Czerwona przy Piotrkowskiej, ul. Zachodnia przy Bazarowej, ul. Pabianicka 

na wylocie z ronda Lotników Lwowskich w kierunku al. Jana Pawła II, ul. Piotrkowska przy p1. Niepodległości 

przed wejściem do hali „Górniak", ul. Wróblewskiego przy Politechniki wlot wsch.? 

Czy możliwe jest uzupełnienie brakujących znaków D-6 „przejście dla pieszych": ul. Radwańska przy 

Piotrkowskiej w kierunku zachodnim, ul. Łaska przy Wróblewskiego, ul. Błońska przy Wróblewskiego, ul. 

Bratysławska przy Wróblewskiego w kierunku pętli Karolew (na torowisku), ul. Bratysławska przy 

Wileńskiej w kierunku ul. Wróblewskiego (na torowisku), ul. Kilińskiego 75 (na torowisku)? 

Czy możliwe jest wymalowanie brakującego znaku poziomego P-20 „koperta" przy al. Kościuszki 46, są  
tylko znaki pionowe D-18 i T-29? 

S. Czy możliwe jest wydłużenie sygnału zielonego dla aut na południowym wlocie ronda Biłyka? Nie chodzi o 

skrócenie światła zielonego w relacji północ-wschód o co występowała Rada Osiedla. Mam na myś li 

skrócenie sygnału na zachodnim wlocie z al. Włókniarzy. Dodatkowo czy możliwe jest przeprogramowanie 

sygnalizacji tak, aby na jednej fazie światła zielonego można było przejechać  całe rondo Biłyka jadąc z Al. 

Sikorskiego w ul. Zgierską  w stronę  centrum? 

Czy możliwe jest ponowne włączenie sygnalizacji dla aut na przystankach w ciągu ul. Piotrkowskiej? 

Czy możliwe jest usunięcie znaku C-5 „nakaz jazdy prosto" w al. Mickiewicza przy ul. Wólczańskiej? 

Czy możliwe jest ustawienie znaków D-52 „strefa ruchu" na wlotach dróg wewnętrznych: Sitowie przy 

świtezianki, Urocza przy świtezianki, Wiklinowa przy Zgierska, Urocza przy Łozowa, Karskiego przy 

Drewnowska i Karskiego przy Ogrodowa? 

Czy możliwe jest ponowne włączenie sygnalizacji dla tramwajów na rondzie Lotników Lwowskich? 

Czy możliwe jest uzupełnienie brakującego znaku T-6d przy ul. Nastrojowej 42? 

Czy możliwe jest uzupełnienie brakującego znaku A-7 przy ul. Pstrągowej przed skrzyżowaniem z ul. 

Nastrojową  na wylocie z drogi pożarowej prowadzącej przez parking aż  do ul. Balladyny (zdjęcie)? 
Czy możliwe jest wdrożenie dodatkowego oznakowania D-1, B-33 i D-3 w związku z obowiązującą  od 
21.09.2022 r. nową  definicją  skrzyżowania „część  drogi będącą  połączeniem dróg albo jezdni jednej drogi 
w jednym poziomie"? Chodzi o południową  jezdnię  al. Włókniarzy przy przewiązce dzielącej jezdnie przy 
wlocie w ul. Stawową  i wlocie w ul. 11 Listopada oraz o ul. Łagiewnicką  przy przewiązce dzielącej jezdnie 
między ul. Modrzewiową  i ul. Strumykową  oraz o południową  jezdnię  Al. Sikorskiego 2/6 przy przewiązce 
dzielącej jezdnie na wlocie do CH Castorama. 

Czy możliwe jest podniesienie dopuszczalnej prędkości do 60 km/h na północnej jezdni Al. Sikorkin nrży 

ul. Heliński ego w kierunku ul Zgii . 
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